# PROMED<sup>TM</sup>

Disposable Skin Stapler & Staple Remover

-次性皮肤缝合器/起钉钳

牌:普美PROMED

格:35钉/25钉/15钉

消毒装:吸塑盒+可移植贴纸

60/箱 6/盒

## 皮肤缝合器比传统的缝合线使用更安全、实用、快捷》 Significantly quicker, simpler to use and safer than sutures







### 功能特点

- 采用美国进口S/S316LVW医疗用的缝钉,避免感染
- 清楚的出钉显示,出钉牢固精确
- 舒适平滑的握手
- 伤口对合整齐,愈合完整美观
- 操作方便快捷

### MAIN FEATURE:

- Ultimate quality US origin 316L stainless steel staples.
- Advanced staple count indicator shows remaining staples. Reliable stapling, good grip for better control, no jamming
- Design to fit a wide range of hands as well as to reduce hand fatigue.
- Superior cosmetic results as it allows good blood supply to tissues, promotes faster scar free healing
- Quick and simple to use.

# Being safe, practical and convenient, the skin stapler is an effective substitute for traditional suture 安全、实用、便捷的皮肤缝合器是传统缝合线的有效替代品

#### 使用方法:







- 1.用组织锚将切口两侧皮肤向上拉拢贴合。
- 将缝合器头部对准切口,紧贴皮肤。缝合时,紧握上下手柄, 均匀用力,直至手柄压紧合拢。
- 3.综合结束后,必须完全松开手柄,将综合器退出,再进行下一次键合。

4.脱钉: 订书钉能够顺畅地从起钉器上脱离而不需要借助人工的帮助。

- With the tissue clamps, upward joint the skin on both sides of the incision.
- Aim the head of stapler toward the incision and keep it close to the skin. When suturing, hold the handles tightly and gradually till they fold.
- When one step is over, handles must be unfolded and stapler back out to carry out the next.
- Screw off the staples: without the manual help, the nails could be off the stapler easily.

#### 适用范围:

供医院对患者实施皮肤缝合时一次性使用。 Disposable use of skin suture for hospital patients.

#### 规格型号:

W型系列:包括SW648型SP35W1、SP25W1、SP15W1三种规格。 R型系列:包括SR647型的SP35R1、SP25R1、SP15R1三种规格。

W-Series: SW648 Series comes in SP35W1, SP25W1, and SP15W1 series.

R-series: SR647 Series comes in SP35R1, SP25R1, and

SP15R1 series



#### 标准型缝合钉的尺寸



## 加宽型鍵合钉的尺寸

] 3.4 m



#### 缝合器

曹美維合器是唯一的帶有记数器的皮肤維合器,規格有标准型和加宽型两种规格,根据需要分为35钉、25钉、15钉,以供不同手术中所需要的雄钉。

PROMED skin stapler is distinct from other staplers with the feature of its counter. Both standard type and widening type are available, and different needs for staples can be met (15, 25, and 35 staples).

#### 禁忌病症:

当不能确定被缝皮肤离皮下骨骼、血管或内部器官至少5mm时,应禁止使用本产品。

#### Attention:

The product is prohibited when the target skin is not away from subcutaneous bones vessels or internal organs 5mm at least.

## Disposable Skin Staple Remover 一次性起钉钳



#### 功能特点:

- ◆ 设计精致、轻巧
- 操作方便,性能优越
- ◆ 不锈钢设计
- ◆ 独立消毒包装,可即时使用

#### MAIN FEATURE:

- Delicate design.
- Easy to operate with high performance.
- Stainless steel design.
- Individual sterilized package for immediate use.



Skin staple removers provide a fast and easy way to remove staples. 起钉钳可以方便、快速地将缝合钉移除



中国 · 北京 宣武区小马厂路1号西豪选景8号楼2702室

电话: +86-10-63428606/63429060

传真: +86-10-63420320

同址: http://www.hkpromed.com E-mail: support@hkpromed.com





